
ELS  VINT  ANYS DEL PARC NATURAL

UAjuntament  de Castelló VO¡  més
recursos i defensa els connectors

H.  BORREU

LI  L’alcalde  de Castelló, Xavier  San-
llehí, va demanar ahir,  en el marc
del debat dels  vint anys dels  Ai-
guamolls,  mes  recursos per al parc
natural i va defensar com un rep-
te de futur els  connectors biolb-
gics  entre les rones protegides de
la comarca. Tots els  convidats al
debat, exalcaldes i directors del
parc, van coincidir a afirmar que
la consolidació  de l’espai prote-
git actual fa que la seva  conser-

vació sigui  irreversible.
Despres de repassar els  anys  de

Jluita,  d’enfrontaments,  i de pres-
si6 dels.promotors  del Port Lle-
vant,  projecte que havia d’execu-
tar-se a Factual  zona protegida, els
exalcaldes de Castelló convidats
del debat d’ahir en aquest muni-
cipi  per celebrar els  vint anys del
parc es van congratular d’haver  fet
cas dels  joves  que van reivindicar

.el  valor de l’espai.

Un parc consolidat

Els exalcaldes, Francesc  Bros-
sa, Esteve  Ripoll i Miquel Casellas,
juntament  amb Factual  batJle,  Xa-
vier  Sanllehi,  veuen el parc con-
solidat, malgrat  encara alguns  sec-
tors reticents,  com pot ser la pa-
gesia.  En aquest sentit, tot i que

els  anims  s’han  calmat,  es va coin- no com una imposició». van fer molt per salvaguardar el
cidir  a demanar ajudes per a les Per Wseva  banda, l’exdirector parc, va assegurar  tambe  que amb
persones  que tenen  terrenys  al parc del parc, Jordi Sargatal, conside- els  Aiguamolls, la comarca ha
per afavorir que «se’1  sentin seu  i rat com una de les «animes» que guanyat en vitalitat i qualitat de

Un debat celebrat
ahir  va concloure
que el parc  ja
està consolidat

vida.
El balan?  dels  vint  anys,  dones,

va ser valorat positivament,  pero
els  reptes de futur, per la direccid
del parc i per l’alcalde  de Castell6, ,
es aconseguir mes recursos econb-
mies  i treballar per garantir els
connectors biolbgics entre els
pares naturals de la comarca.

El FluvlB Marina

Entre el públic  hi havia tambe
l’alcalde de Sant Pere Pescador,
Florenci Bosch, que va interve-
nir per demanar ajuts, ja que no
es va tirar endavant  el projecte del
Fluvia  Marina, assegurant  que la
seva  protecció  esta garantida. La
seva  intervenció  va obrir el tema
sobre qui ha de prendre les deci-
sions en els  municipis en casos
com el de protegir un espai o dei-
xar-hi construir.

D’altra banda, un projecte que
ja era iniciativa de I’etapa  dEste-
ve Ripoll al capdavant de I’Ajun-
tament de Castelló, esta  a punt de
ser una realitat. Es tracta  del mu-
seu  de les zones humides,  en re-
latió  amb els  Aiguamolls de I’Em-
porda, que s’ubicara  a Castelló,
prop del museu  de La Farinera.
Segons va explicar SanlJehí  durant
el debat d’ahir, la direcció  del parc
i 1’Ajuntament  estan treballant


